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Grundejerforeningen Skanderborg Bakker 1, Augustas Vænge og Elisabets Vænge 



Generalforsamling 29. April 2013 
 
Der blev afholdt Ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen 
Skanderborg Bakker 1, 29. april 2013. Mødet blev afholdt i Kirkecentret. 
 
 
Følgende dagsorden var sat for mødet: 
 

1) Valg af dirigent 
2) Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
3) Aflæggelse af regnskab, underskrevet af bestyrelse og revisor. 
4) Beslutning om anvendelse eller dækning af årets resultat. 
5) Fremlæggelse a budget og fastsættelse af kontingent. 
6) Rettidigt indkomne forslag. 
7) Valg af formand og bestyrelsesmedlemmer 

Allan, Claus og René er på valg. De modtager genvalg. 
    8) Valg af kasserer. 
    9) Valg af revisor. 
  10) Valg af 2 medlemmer fra bestyrelsen til at   repræsentere 

grundejerforeningen i den overordnede grundejerforening 
Skanderborg Bakker  

  11) Eventuelt (under dette punkt kan der ikke fremsættes forslag til 
afstemning) 

 
 
 
Fremmødte på generalforsamlingen var 18 medlemmer. På bestyrelsens 
vegne bød Allan velkommen, og fik valgt en dirigent for aftenen. 
 
1) Valg af dirigent 
Allan blev valgt, han kunne konstatere at generalforsamlingen var lovligt 
varslet. 
 
2) Bestyrelsens beretning 
Formand Allan Jakobsen kom med beretningen for det seneste år. Se det 
vedhæftede bilag. 
Beretningen blev godkendt. 
 
Udover Allans beretning, fik vi referat af Mikkel som er formand for den 
overordnede grundejerforening Skanderborg Bakker. 
 
Der er lavet en besparelse på 100.000 kr. Da vedligeholdelsesaftalen er 
ændret. Bl.a. er snerydning sat ned, men det er måske for lidt.  
 
Der har været hærværk på stendiget ved søen, og det er ved at blive lavet 
nu. 
 
Mht. Fredsskoven, er der fundet en forholdsvis god løsning med Bane 
Danmark, der er pt. en skovfoged på én gang årligt. 
Der skal plantes lidt egetræer, hvor der er ydet selvægt. 



 
Der har været samlet underskrifter vedr. Kommunens lokalplan ved Krøyer 
Kielbergs vej. 
 
Vejbroen som skal forbinde Skanderborg Bakker med Højvangen er planlagt 
med afslutning 1/6 2014. 
 
Vedr. Gangbroen, har kommunen og Sjælsø aftalt at der i stedet skal laves 
sikker skolevej til MB skolen gennem jernbanetunnelen. 
 
Pr. Christians Vænge bliver pt ikke færdiggjort. Der arbejdes på at få en sti 
fra Prins Christians Vænge til Kongefolden langs den øverste række Dalhuse 
og børnehaven. 
 
Indsnævringer og fortov på Fr. II Alle bliver færdiggjort snart. 
 
3) Aflæggelse af regnskab 
Kasserer Mikkel Juul-Nyholm fremlagde regnskabet for 2012. (Ligger på 
hjemmesiden) 
Alle har betalt, vedligeholdelses aftale er faldet og bidraget til den 
overordnede grundejerforening er faldet – primært pga. Snerydning. 
 
4) Beslutning om anvendelse af årets resultat 
Årets resultat på kr. 27.310 overføres til 2013. 
 
5) Fremlæggelse af budget 
Kontingent til den overordnede sættes ned igen, der afsættes 35.000 kr. til 
legepladsen på EV. 
Andre anskaffelser kunne være olie til legestativer. 
Fastsat kontingent til 2.000 kr. 
 
6) Rettidigt indkomne forslag 
Ingen indkomne forslag 
 
7) Valg af formand og bestyrelsesmedlemmer 
Genvalg til Allan, René og Claus. Allan er genvalgt til formand. 
 
 
 
Bestyrelsen består fremover af: 
 
Formand  
Allan Jakobsen 
Augustas Vænge 38 
 
Næstformand 
Christina Petersen 
Augustas Vænge 38 
 
Mikkel Juul-Nyholm 



Kristiansvej 78 
 
Claus Møller 
Augustas Vænge 30 
 
René Raffo 
Elisabeths Vænge 12 
 
 
8) Valg af kasserer 
Mikkel er genvalgt 
 
9) Valg af revisor 
Martin er genvalgt 
 
10) Valg af 2 medlemmer til den overordnede grundejerforening 
Mikkel og Christina er genvalgt. 
 
11) Eventuelt 
EV mangler måske penge til, at lave legepladsen færdig med en gynge i 
2014. Det må blive en administrativ beslutning om brug af pengene allerede 
i 2013. 
 
 
Bestyrelsen takker for fremmødet. 
 
 
 
 
Dirigent Allan Jakobsen 
 
 
 
 
Formand Allan Jakobsen 
 
 


